
           
 
 GRUNDEJERFORENINGEN BLANGSTEDGÅRD 
 
 
 
 

Møde i grundejerforeningens bestyrelse tirsdag d. 1. februar 2022 
 
Tilstede: Lars Rahbek, Kaj Bager, Ruth Fryndt, Mogens Gotfredsen, Jesper Wittchen, Kent Hansen og Merete Schultz 
(ref.) 

 
Dagsorden: 
 

1. Nyt fra formanden 

Fibernet, boxplacering m.v: etablering af hovedlinje er i gang, og der er fremdrift i projektet. Fibernet burde være 
udbredt i hele området i løbet af sommeren. 
 
Vinterbeskæring: Lars finder en dato til gåtur i området. Derudover debat om den kommende græsslåning og niveauet 
herfor. På næste møde aftales hvordan og hvor meget vi ønsker at græsslåning skal finde sted fremover. Vil vi have stier 
i området, hvor der kun slås en til to gange årligt, så vi ikke kun har flade grønne områder?? Derudover skal det 
selvfølgelig sikres at der slås bræmmer på 2 – 4 meter ved hver have med udgang til græsplæner. Evt. kan dette 
forsøges med et par græsplæner for fremtidig inspiration. 
 
Referater: Der arbejdes på at finde en løsning til administration af dette. 
 
HedeDanmark og Odense kommunes tilsagn om igangsættelse af opgave v. Kirsebærgrenen: Lars rykker Odense 
Kommune for svar vedr. det første stykke på Kirsebærgrenen.  
 

2. Nyt fra kassereren 

Opkrævning: Kaj har udsendt opkrævninger i løbet af de seneste dage. 
 
Folkesparekassen ændrer navn: Middelfart Sparekasse har overtaget Folkesparekassen. 
 
Proces omkring årsregnskab: Årsregnskab er stort set færdigt og sendes til revisor. 
 
 

3. Grønne områder 

Stormvejr ”Malik”: ingen synlige større skader i området og det ser ud til at vi er sluppet billigt. 
 
 

4. Aktiviteter og evt. 

Fastelavn. Søndag d. 27. februar i Hus 88. Lars undersøger om der er hjælp at hente hos forskellige. Nærmere info følger 
 
På næste møde indsættes punktet ”Skure i området: sommerfuglebuske og vedligehold”. 
 
Dato for næste møde er 2. marts kl. 19.00. 
 
 


